

www.kotobarabia.com

رحلات ماجد



www.kotobarabia.com

ياسر شعبان

طبقا لقوانين الملكية الفكرية

جميع حقوق النشر و التوزيع الالكتروني
لهذا المصنف محفوظة لكتب عربية. يحظر
نقل أو إعادة نسخ أو إعادة بيع أى جزء من
هذا المصنف و بثه الكترونيا (عبر الانترنت أو
للمكتبات الالكترونية أو الأقراص المدمجة أو أى
وسيلة أخرى) دون الحصول على إذن كتابي من
كتب عربية. حقوق الطبع الورقى محفوظة
للمؤلف أو ناشره طبقا للتعاقدات السارية.

∴

.

”

.

”

.

.

.

.

.

.

— — —) :
..(.

" "

:

— — —

:

() :

:

:

أولاً : نضع هذا " القرص " في المكان المخصص له
ويعرف باسم (حجرة القرص المدمج (c. d rom).

" " :

" "

ثالثاً : تحرك " الفأرة " ثانية حتى يستقر السهم على
كلمة (start) وتنقر مرة واحدة على الجهة اليسرى للفأرة: لبدأ
عرض محتويات القرص.

قال ماجد: هذا أمر سهل للغاية.

ونظر إليه أبوه: إذن تقدم واثبت لي ذلك.

:

!

:

:

:

.

—

.

—

:

.

—

—

—

)

:

.(

"

"

.

.

:

:

:

.

:

.

—

:

“ ”

： “ ”

— ：

() ：

：

“ ”

—

.

.

.

:

:

:

:

.

.

.

()

"

"

"

"

.

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

•

" " :

()

()

.():

.

.

:

- :

)

.(

:

" "

- :

.

"

"

()

.

.

()

)

()

.(

.

.

.

()

)

(

.

.

·
·
· " "

·
·

—

·

· —
" "

()

" "

·

·

.

"

:

:

"

.

.

:

.

:

:

.

.

:

"

.

"

.

.

— :

:

:

!

:

()

!

.. :

:

— —)

.(...

"

"

.

.

:

:

—

—

.

()

.

:

.

.

1. The first part of the document discusses the importance of maintaining accurate records of all transactions and activities. It emphasizes that this is crucial for ensuring transparency and accountability in the organization's operations.

2. The second part outlines the various methods and tools used to collect and analyze data. This includes both traditional manual methods and modern digital technologies, highlighting the benefits of each approach.

3. The third part focuses on the challenges faced in data management and analysis. It identifies common issues such as data inconsistency, incomplete information, and the difficulty of integrating data from different sources.

4. The fourth part provides a detailed overview of the data analysis process. It describes the steps involved in identifying trends, patterns, and anomalies, and how these insights can be used to inform decision-making.

5. The fifth part discusses the role of data in strategic planning and performance evaluation. It explains how data-driven insights can help organizations set realistic goals, monitor progress, and make necessary adjustments to their strategies.

6. The sixth part addresses the importance of data security and privacy. It outlines best practices for protecting sensitive information and ensuring compliance with relevant regulations and standards.

7. The seventh part explores the future of data management and analysis. It discusses emerging trends such as artificial intelligence, machine learning, and big data, and how these technologies will shape the way organizations handle their data.

8. The eighth part concludes the document by summarizing the key findings and recommendations. It reiterates the importance of a data-driven approach and provides actionable steps for organizations to improve their data management and analysis capabilities.



⋮

⋅

⋮

⋮

⋅

⋅

⋅

⋅

⋅

⋮

”

•

..

•

•

•

•

”

”

•

•

•

•

•

•

•

[]

:

.

.

:

.

.

:

.

.

1. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

2. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

3. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

4. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

5. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

6. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

7. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

8. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

9. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

10. 凡在中华人民共和国境内工作的中国公民，其工资、薪金所得，应当依照《中华人民共和国个人所得税法》的规定缴纳个人所得税。

.

.

:

:

.

:

()

:

:

"

.

"

.

() :

. :

:

. — —

.

" " :

()

()

()

.()

:

" "

.

.

:

.

"

()

"

"

"

.

.

.

.

.

()

:

.

:

.

:

.

(..)

·
" "

()

:

()

·

·

.()

:

()

.

:

.

:

"

"

:

.

.

.

[]

.

:

.

.

.

:

:

.

"

"

.

.

.

.

⋮

⋮

⋮

—

⋮

⋮

⋮

⋮

⋮

⋮

!

:

.

:

"

:

"

.

:

:

.

:

.

:

.

#####